
 

Sprawozdanie 

z działalności  Komisji Rewizyjnej  w 2022r. 

 

 

  W omawianym okresie odbyło się 10 posiedzeń Komisji, podczas których 

realizowano zadania wynikające z planu pracy Komisji. 

 

 

 

W trakcie posiedzeń Komisja: 

 

1) przeprowadziła kontrolę wydatków na organizację imprez przez Centrum Kultury i 

Biblioteki Gminy Złotoryja; Komisja sformułowała wniosek, aby dla transparentności 

wydatków i dochodów, sponsorzy wpłacali darowizny na konto i z tego konta powinny być 

realizowane rozliczenia danej imprezy; 

 

2) zapoznała się z informacją o stanie gospodarki wodno-ściekowej ZGKiM zreferowanej przez 

Dyrektora Zakładu; Komisja wnioskowała do Wójta Gminy o znalezienie podstawy prawnej 

w celu pośredniczenia w regulowaniu faktur od RPK za ścieki i wodę (za ubiegły rok odsetki 

za nieterminowe regulowanie rachunków ZGKiM zapłaciło ponad 40 tys. zł.); 

 

3) zapoznała się z informacją  odnośnie zasad przyznawania zasiłków przez GOPS; Komisja 

nie wniosła żadnych uwag do przedstawionego materiału; 

 

4) dokonała kontroli wprowadzenia e-usług w Urzędzie Gminy Złotoryja; Komisja nie wniosła 

uwag; 

 

5) dokonała analizy wykonania budżetu gminy za 2021r., na podstawie której przygotowała dla 

potrzeb Rady Gminy i Regionalnej Izby Obrachunkowej  opinię w sprawie wykonania  

budżetu gminy Złotoryja za 2021r. oraz przygotowała i jednogłośnie poparła wniosek do 

Rady Gminy o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy;  

 

6) czerwcowe posiedzenie Komisji poświęcone było opracowaniu planu pracy Komisji na II 

półrocze 2022r.  oraz opracowaniu sprawozdania z pracy Komisji; 

 

7) przeprowadziła kontrolę dokumentacji finansowej Gminnego Zespołu Zakładów Opieki 

Podstawowej z/s w Gierałtowcu oraz zapoznała się z informacją o stanie organizacyjnym za 

2021r. i I półrocze 2022r. złożoną przez p. Mateusza Olkowskiego - Kierownika GZZOP i p. 

Barbarę Kulewicz – Gł. Księgową; po zapoznaniu się z dokumentacja finansową Komisja 

zarekomendowała likwidację filii Ośrodka Zdrowia z Rokitnicy; 

 

8) zapoznała się z informacją o remontach przeprowadzonych w Centrum Kultury i Bibliotece 

w 2021r. oraz planów na 2022r.; informację złożył p. Jarosław Szapował – Dyrektor CKiB; 

Komisja ujęła w protokole wniosek o wymianę oświetlenia oraz krzeseł w świetlicy w 

Ernestynowie; 

 

9) dokonała analizy kosztów utrzymania stołówek szkolnych w placówkach oświatowych za 

rok szkolny 2021/2022; Komisja po analizie kosztów nie stwierdziła rozbieżności 

kosztowych cateringu i produkcji własnej; 



10) grudniowe posiedzenie Komisji poświęcone jest sporządzeniu niniejszego sprawozdania, 

opracowaniu planu pracy na I półrocze 2023r. oraz sporządzeniu opinii do projektu budżetu 

na 2023r.  

 

 

  

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

           

            Dariusz Majchrowski 

 

 

 

 


